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barri i l'Ajuntament. 
A la regidoría d'ensenyament 

m'he trobat un seguit de dades, treball 
fet, programació, ternes pendents que 
han anat avançant fins arribar a les 
conclusions que avui tenim que és 
que l'Escola St.Jordi definitivament 
serà el centre de secundària tot i que 
no s'ha decidit de municipalitzar per 
un conveni que farà la Generalitat d'un 
any o dos, com a màxim, de duració i 
després es farà la mateixa Generalitat 
càrrec d'aquest edifici segons les 
úl t imes entrevistes amb el 
Departament. 

El tema d'ensenyament dones 
ha estât ben portât l'etapa final de la 
legis latura com ho demostra el 
despoblament de les Escoles Pilar 
Mestres que fa una segona linia i ara 
s 'està muntant uns mòduis que 
s'utilitzaran un any, mentre no es fan 
els edificis amb els terrenys adquirits 
prèviament que és una aprovació que 
es va fer en el darrer Pie Municipal de 
la legislatura Pujol. 

El tema d'ensenyament crec 
que ho tenim bastant bé, tret de la 
qüestió de transport del qual els veins 
de la Roca-centre no s 'han de 
preocupar, però sí els que están a la 
perifèria o en nuclis allunyats. Se sap 
que la reforma de primària contempla 
la financiació del transports publics i 
del menjador, però sembla que es 
parteix d'una realitat diferent, ja que no 
està assegurat el tema si no és a base 
de beques, és a dir, que en principi ho 
pagaran els usuaris i, pertant, s'hauran 
d'entendre les associacions de pares. 
Això pot ser un problema que haurem 
d'afrontar per poder-ho resoidre de 
manera positiva. 

Per mi aquest tema ha estât 
una sorpresa negativa de l'àrea 

d'ensenyament. 
Quant a les altres regidories no 

puc dir el mateix. No hi ha hagut cap 
carpeta, cap expedient en marxa, cap 
tema pendent perqué em sembla que 
es parteix de zero. Partir de zero de la 
forma més literal. Hi ha un equip de 
benestar social que crec que pot ser 
molt positiu en la seva actuació, però 
ni l'assistenta social ni la treballadora 
familiar ni i'educador de carrer ni la 
psicòloga mai pràcticament havien 
tingut contacte o reunió amb cap 
responsable politic i pertant han anat 
fent el que voluntàriament han sabut. 
No sabien cap projecte, cap 
plantejament i penso que no s'havia 
encaminat en una línia concreta. Ara 
nosaltres amb molta il.lusió pensem 
posar aquesta regidoría en una 
direcció que té unes grans 
repercussions en tots eis nivells i en 
totes les edats, no sois en el tema 
d'avis, sino també en el tema de la 
joventut i benestar social, com el seu 
nom bé indica. 

Pel que fa a la regidoría de 
sanitat cal dir que també es parteix de 
zero tot i que el predecessor, el 
Sr.Càndido, haviafet algunes millores 
qualitatives com és el cas de l'extracció 
de sang que s'ha Implantat no d'una 
forma irregular, en absolut, però sí 
d'una forma atipica, sense previsió o 
provisió econòmica, sense veure si 
realment es podría fer tal com ho havia 
plantejat el Sr.Càndido de manera 
voluntària i que pertant si ha de ser una 
activitat que repercuteixi en les 
finances municipals s'ha de plantejar 
amb serietat i amb condicions de 
vigència. 

A sanitat h havia un tema molt 
delicat com és la potabilitat de les 
aigües que, s'ha pogut detectar, no 

son de les garant ies que avui 
necessitem, garanties no de sabor, 
sino de condicions sanitàries i mai no 
es feia, segons tino entés per la propia 
inspectora de les aigües, deteccions 
que representava contrastar les que 
feia la Generalitat cada sis, vuit o deu 
mesos. Hem arribat a la conclusió que 
això, la revisió de la qualitat de les 
aigües, cal fer-ho cada 15 dies. 

Un altre tema és el d'un Centre 
Municipal de la Salut. S'han donat els 
primers passes per centralitzar les 
visites mèdiques, tant dels dos titulars 
com del practicant com també de la 
llevadora. Actualment s'han fet uns 
estudis al local del carrer Sadurni 
Pujades, cruïlla del carrer Pirineu, als 
baixos d'un edifici nou on hi podriem 
instai.lar el centre junt amb l'atendó 
de la regidoría de benestar social. És 
un projecte avaçat que creiem que 
molt aviat el pöble de la Roca podrá 
beneficiar-se'n. 

Per acabar, el Centre d'Atenció 
Primària és un tema que depèn del 
Servei Català de la Salut. He pariat 
amb el Director de l'ICS (Institut Català 
de la Salut) i m'ha dit que la previsió és 
a quatre anys i a nivell de Granollers, 
ja que sanitàriament pertanyarem a 
Granollers. Serem un centre de 
Granollers. M'han expressat que el 
tema va lent perqué les possibilitats 
públiques econòmiques están molt 
reduides i que en comptes de quatre 
anys en podrien ser sis. Però en 
definitiva la projecció sanitària de la 
Roca serà un centre de Granollers, del 
Centre d 'Atenció Pr imària de 
Granollers, cosa que no significa que 
aquí no n'hi hagi cap de centre, sino 
que serà en forma de sucursal. 
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